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ZÁPIS č. 03/2019 
 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezna, konanej dňa 07.05.2019  

v ZUŠ v elokovanom pracovisku na Nálepkovej 2404 v Brezne. 

 

 

Prítomní : Mgr. Eva Skačanová, Ing. Martin Ridzoň PhD, Mgr. Daniel Struhár, Mgr. Mária 

Kvietková,, Viera Mondlová, Milan Palovčík, Mgr. Jana Bočová 

Ospravedlnení:  Mgr. Martin Baxa 

Hostia : PaedDr. Gabriela Pravotiaková, PhD. 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Eva Skačanová, predsedníčka komisie pre školstvo. 

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Návšteva ZUŠ elokovaného pracoviska na Nálepkovej 2404 v Brezne – vízia školy,     

    profilácia, organizácia, materiálno-  technické zabezpečenie. 

3. Materiály do zastupiteľstva – návrh úpravy príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  

    v školách a školských zariadeniach. 

4. Informácie o zápise do 1. ročníka na základných  školách 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie v priestoroch  základnej umeleckej školy otvorila predsedníčka komisie 

Mgr. Eva Skačanová  a poďakovala sa  riaditeľke PaedDr. Gabriele Pravotiakovej, PhD. za 

ústretovosť prijať komisiu pre školstvo a hneď jej odovzdala slovo. 

 

K bodu č. 2 

PaedDr. Pravotiaková privítala  členov školskej komisie na pôde školy a pokračovala 

s prezentáciou zamerania a činnosti základnej umeleckej školy: 

- Budova na Nálepkovej ulici bola daná do užívania od 1.februára 2018. 

-  Do zrekonštruovaných priestorov sa presťahoval literárno-dramatický a tanečný odbor – 

107 žiakov, 5 učiteľov. 

- Vyučovanie prebieha v individuálnej a skupinovej forme.   

- Informácie o finančnom zabezpečení ZUŠ- podielové dane, príspevky zákonných zástupcov,  

zriaďovateľ školy, ZRPŠ. 

- Informácie o výsledkoch činnosti školy – prezentácia školy a družobná spolupráca na úrovni 

regiónov, celoslovenskej a medzinárodnej úrovni (najvýznamnejšie účinkovanie na 

festivaloch v Belehrade, Holandsku, Maďarsku), riaditeľka ZUŠ vyjadrila spokojnosť  
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s výsledkami školy, dôkazom toho je aj  záujem žiakov zo širokého okolia mesta Brezna (486 

žiakov). 

- Neustále sa  hľadajú možností ako  aktivity  školy  vylepšovať- koncerty, výstavy, literárne 

a tanečné predstavenia, organizovanie súťaží na nadregionálnej a celoslovenskej úrovni v hre 

na hudobných nástrojoch. 

- PaedDr. Pravotiaková informovala o plánoch technického zabezpečenia budov :  vylepšenie 

vstupu do budovy na Nálepkovej ulici, vymaľovanie budovy, úprava vykurovacieho systému 

v triedach a v chodbách, oprava strechy. 

V budove na  Krčulovej ulici revitalizovať záhradu, upraviť dvor, posunúť plot a poskytnúť 

priestory občanom. Prioritou je nová strecha,  po jej oprave sa môže  uskutočniť renovácia 

vnútorných priestorov, najmä stropných častí koncertnej sály.  

Pani riaditeľka disponuje s informáciou, že zriaďovateľ čaká na výzvu zapojiť sa do projektu, 

ktorý by zastrešil celkovú opravu budovy. 

- V súčasnosti už v troch triedach sa  striedajú dvaja učitelia, priestory v krátkej dobe nemusia 

postačovať. V prípade uskutočnenia rekonštrukcie budovy školy by bolo vhodné zahrnúť  v 

projektovej príprave nadstavbu školy.  

- 21.-22.5. sa uskutočnia prijímacie skúšky žiakov do ZUŠ, školský rok 2019/2020 bude pre 

školu jubilejný – 60.výročie vzniku. 

 Členovia komisie si prezreli priestory školy, v ktorých prebieha vyučovací  proces.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

   Priestory budovy tvoria  2 tanečné sály, 1 javisková sála, 2 miestnosti pre vyučovanie 

literárno-dramatického odboru, zborovňa, 2 šatne, sociálne zariadenia, sprchy, miestnosť pre 

upratovačku a malý sklad.  

Záverom tejto časti  zasadnutia komisie pre školstvo Mgr. Skačanová poďakovala riaditeľke 

ZUŠ PaedDr. Gabriele Pravotiakovej, PhD. za ochotu venovať svoj čas komisii pre školstvo. 

 

 

K bodu č. 3 

    - Pani Viera Mondlová informovala prítomných členov s navrhovaným 3.finančným    

pásmom na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórii stravníkov s účinnosťou 

od 1.9.2019, ktorý sa zapracuje do Všeobecného záväzného nariadenia o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach.  

Je potrebné určiť pravidlá pri odhlasovaní detí alebo žiakov zo stravy, ako aj sankčné 

mechanizmy týkajúce sa platenia úhrady, keď si zákonný zástupca nesplní povinnosti. Tieto 

pravidlá si upravuje škola v rámci svojich interných predpisov. 

- Mgr. Jana Bočová  informovala o došlej písomnej pripomienke k zverejnenému návrhu 

VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu v školách a školských zariadeniach – 

k príspevku za školské kluby detí pre dieťa žijúce v striedavej starostlivosti rodičov. 

Pripomienka bola zapracovaná do Vyhodnotenia pripomienok pre MsZ. 

 

  

K bodu č. 4 

Mgr. Jana Bočová informovala prítomných o zápise detí do 1.ročníka, ktorý prebiehal 

v mesiaci apríl. 

Do základných škôl v pôsobnosti mesta sa zapísalo spolu 248 detí. 

ZŠ s MŠ Pionierska 2, Brezno – 116 detí z toho 24 detí s trvalým bydliskom mimo Brezna 

ZŠ s MŠ Pionierska 4, Brezno – 88 detí  z toho 25 detí s trvalým bydliskom mimo Brezna 

ZŠ s MŠ MPČĽ 35, Brezno – 44 detí s trvalým bydliskom v Brezne 

 

 



K bodu č. 5 

- Členovia komisie sa pochvalne vyjadrili k činnosti ZUŠ – časté koncerty s rôznym 

hudobným žánrom, ktoré si na verejnosti propagujú a tiež  participácia na mnohých 

akciách organizovaných mestom. 

- Členovia komisie sa zaujímali o technicky zastarané nedostatky budov ZUŠ, ktorých 

odstránenie je finančne náročné a sú odkázané na projektové výzvy. 

 

K bodu č. 6 

       Na záver stretnutia komisie pre školstvo Mgr. Skačanová poďakovala všetkým  členom 

za účasť a pracovné zasadnutie komisie ukončila. 

 

 

 

 

 

Mgr. Eva Skačanová                                                                            Mgr. Jana Bočová 

predsedníčka komisie                                                                          sekretárka komisie 

 

 

 

 

 

 


